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Subject: RE: reactie EenVVandaag post-COVID en beantwoording Meldpuntverpleeghuiszorg
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oan+ETEY ik neem de aanpassingen over. Onderstaand wordt dan de reactie. Er is helaas in de uitzending maar ruimte voor

een korte reactie namens VWS op het standpunt van CNV. Ik stel voor dat ik de redactie van EenVandaag nog even bel om ook

mee te geven dat er eerder al een breed pakket aan ondersteuningsmaatregelen is ontwikkeld. Dan gaat het bijvoorbeeld over

het doen van onderzoek om een beter beeld te krijgen van de klachten en effectieve behandeling van post-COVID. En het

tijdelijk vergoeden van de paramedische herstelzorg vanuit het basispakket. En dat specifiek voor de zorg er ook nog de

Subsidieregeling behoud langdurig zieke werknemers is. Waarmee werkgevers in de zorg subsidie ontvangen voor de vrijwillige

loondoorbetaling van hun zieke zorgmedewerkers, waardoor een langere periode kan worden gewerkt aan re-integratie van

zorgmedewerkers.

‘Zorgmedewerkers hebben tijdens de uitzonderlijke situatie in de eerste golf veelvuldig en intensief contact gehad
met COVID-patiénten. Het kabinet betreurt het ten zeerste dat een groep zorgmedewerkers grote gevolgen ervaren

door post-COVID. We hebben de Raad van State gevraagd te toetsen of datgene wat we afgelopen zomer voor ogen

hadden ook juridisch houdbaar was. De Raad van State geeft nadrukkelijk aan dat dit primair een aangelegenheid
is tussen de werkgever (opdrachtgever)en de werknemer (opdrachtnemer). Tegelijkertijd geeft de Raad van State

aan dat een dringende morele verplichting op de overheid kan rusten en dat de overheid daarom kan bijdragen aan

een collectieve regeling tussen werkgevers en werknemers. Het kabinet ziet en voelt deze morele verplichting ook.

Daarom heeft het kabinet besloten, in lijn met de voorlichting, om een bijdrage te doen aan een nader op te zetten

regeling. Vlak voor de kerst is er contact met de bonden geweest en heeft overleg plaatsgevonden met de

werkgeversorganisaties. Direct na het kerstreces wordt dit overleg vervolgd, om spoedig tot een passende regeling
te komen’.

Groet,

CEN)SEEci
Verzonden: dinsdag 3 januari 2023 13:02

Onderwerp: RE: reactie EenVandaag post-COVID en beantwoording Meldpunt verpleeghuiszorg

Conny, EE en anderen,

In bijlage nog wat aanpassingen.

Ken de vraag niet, maar uit antwoord is eigenlijk niet op te maken waar het over gaat. En we gaan ook wel voorbij aan het feit

dat we ook zl iets doen aan de inkomensachteruitgang en behandeling. Nu lijkt het net als of we al tijden wachten en het enige
dat er komt een regeling is (die er nog niet is) regeling...
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